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BR-03.0012.1.4.11.2020 

 

 

Protokół nr 34/2020 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się  w dniu 14 września 2020 roku 

w Salach Portretowej i Dietla Urzędu Miasta Krakowa 

 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, udział wzięli 

członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych 

decyzji o godzinie 14:00 otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji oraz gości. Zapytał o uwagi 

do proponowanego porządku obrad.  

Komisja przegłosowała przy stosunku głosów: 14 za, 0 przeciw, 0 osób wstrzymujących się - porządek 

posiedzenia w brzmieniu: 

 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Miejską Kraków 

porozumienia międzygminnego w sprawie współdziałania gmin przy realizacji zadania 

polegającego na wyznaczeniu aglomeracji Kraków (druk nr 1392). 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę nr LXI/1328/16 w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem jest Gmina 

Miejska Kraków udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów (druk nr 1366). 

3. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji programu budowy chodników.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Ludwika Zieleniewskiego do dróg 

publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1393). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Józefa Łepkowskiego do dróg 

publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1394). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Bogdana Łyszkiewicza do dróg 

publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1395). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Macieja Dębskiego do dróg 

publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1396). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do dróg publicznych kategorii 

gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1397). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Kolnej do dróg publicznych 

kategorii gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1398). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do dróg publicznych kategorii 

gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1399). 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do dróg publicznych kategorii 

gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1400). 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy prof. Marka Stachowskiego 

do dróg publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1401). 

13. Sprawy bieżące. 

14. Oświadczenia i komunikaty.                                                                                               
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Przed przejściem do punktów porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Jacek Bednarz podziękował 

sekretarz Beacie Czepiec za dotychczasową współpracę i poinformował członków komisji o przesunięciu 

Pani Czepiec do innych obowiązków w Referacie Legislacji i ds. Obsługi Komisji Rady Miasta Krakowa. Głos 

w tej sprawie zabrali również radni Teodozja Maliszewska i Edward Porębski. 

 

 

Ad 1.  Projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Miejską Kraków porozumienia międzygminnego 

w sprawie współdziałania gmin przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu aglomeracji Kraków 

(druk nr 1392) przedstawił: Andrzej Łazęcki - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej UMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 18 za, 0 przeciw, 0 głosów  wstrzymujących się - opinia 

została wydana jednogłośnie (opinia nr 83/2020  z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 2. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LXI/1328/16 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych i dworców, których właścicielem jest Gmina Miejska Kraków udostępnionych 

dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk nr 1366) 

przedstawił: Łukasz Franek - Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 18 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się - opinia 

została wydana jednogłośnie (opinia nr 84/2020  z dn. 14.09.2020 roku). 

 

 

Ad 3. Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji programu budowy chodników 

przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK.  

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję.   

W dyskusji udział wzięli: radni Michał Drewnicki, Edward Porębski, Jacek Bednarz, Teodozja Maliszewska, 

Łukasz Sęk, Michał Starobrat, Jakub Kosek, Józef Jałocha, Stanisław Moryc oraz Marek Sobieraj. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

 

Ad 4. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Ludwika Zieleniewskiego do dróg publicznych kategorii 

gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1393) przedstawiła Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. 

Dróg ZDMK.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.   

W dyskusji udział wziął: radny Grzegorz Stawowy. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 19 za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący się 

(opinia nr 85/2020 z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 5. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Józefa Łepkowskiego do dróg publicznych kategorii 

gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1394) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. 

Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wziął: radny Grzegorz Stawowy. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 
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Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią : 20 za, 0 przeciw, 2 głosy wstrzymujące się 

(opinia nr 86/2020 z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 6. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Bogdana Łyszkiewicza do dróg publicznych kategorii 

gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1395) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. 

Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję.   

W dyskusji udział wziął: radny Jan Stanisław Pietras. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 19 za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący się 

(opinia nr 87/2020  z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 7. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Macieja Dębskiego do dróg publicznych kategorii gminnej 

i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1396) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg 

ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 18 za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący się 

(opinia nr 88/2020  z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 8. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do dróg publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej 

przebiegu (druk nr 1397) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję.   

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 16 za, 0 przeciw, 3 głosy wstrzymujące się 

(opinia nr 89/2020 z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 9. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Kolnej do dróg publicznych kategorii gminnej i ustalenia 

jej przebiegu (druk nr 1398) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję.   

W dyskusji udział wziął: radny Marek Sobieraj. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 18 za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący się 

(opinia nr 90/2020 z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 10. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do dróg publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej 

przebiegu (druk nr 1399) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 18 za, 0przeciw, 2 głosy wstrzymujące się 

(opinia nr 91/2020 z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 11. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do dróg publicznych kategorii gminnej i ustalenia jej 

przebiegu (druk nr 1400) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wziął: radny Grzegorz Stawowy. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią : 19 za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący się 

(opinia nr 92/2020  z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 12. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy prof. Marka Stachowskiego do dróg publicznych 

kategorii gminnej i ustalenia jej przebiegu (druk nr 1401) przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca 

Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji  otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 19 za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący się 

(opinia nr 93/2020  z dn. 14.09. 2020 roku). 

 

 

Ad 13. Radny Edward Porębski wystąpił z wnioskiem o przywrócenie sekretarz Beata Czepiec do obsługi 

kancelaryjno-biurowej Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa. Głos w dyskusji w tej sprawie wzięli 

radni Teodozja Maliszewska, Tomasz Daros, Jacek Bednarz, Kazimierz Chrzanowski. W toku dyskusji 

radny Edward Porębski wycofał wniosek spod głosowania.  

Radny Stanisław Moryc pytał o wykaz inwentaryzacyjny działek gminnych, którym może grozić 

potencjalne zasiedzenie. Przewodniczący Komisji Jacek Bednarz udzielił wyjaśnień na jakim etapie jest ta 

sprawa.  

 

Ad 14. Oświadczenie ad vocem wniosku o którym była mowa w poprzednim punkcie wygłosił radny 

Edward Porębski. Innych oświadczeń i komunikatów nie wygłoszono.  

 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 15:10 zamknął posiedzenie.   

 

 

                

Przewodniczący Komisji  

Infrastruktury 

 

 

/-/ Jacek Bednarz 

 

 

 

Protokołowała: 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

 


